

# Dagsorden til Ottars bestyrelsesmøde

Møde startet: 09:25

Til stede: Malte, Jakob, Frida, Daniel, Emma, Emilie

1. Formalia:
  - a. Referent: Emilie
  - b. Ordstyrer: Jakob
2. Godkendelse af referat: Godkendt
3. Siden sidst:
  - a. sommerfest
    - i. Overordnet vellykket arrangement.
    - ii. Der var styr på busserne.
    - iii. Lidt problemer i forbindelse med mad til arrangementer grundet mangel på vegetarmad fra leverandøren - dermed en ekstraudgift i sidste øjeblik.
    - iv. Næste sommerfest skal vi være tidligere ude med booking af lokale - evt. til første møde efter julen.
  - b. generalforsamling
    - i. Godt møde.
    - ii. Der skal være bedre promovning for de nyere årgange i forbindelse med rekruttering af nye medlemmer.
4. Økonomisk status:
  - a. 9320 kr i kassen - mangler stadig overførsel fra julefrokost på lidt over 6000 kr.
  - b. Dermed er der i alt lige over 3000 kr på driftskontoen.
  - c. på julefrokostkontoen er der 650 kr lige nu, men der kommer jo penge fra driftskontoen. Derudover mangler der stadig et beløb fra Arken fra sidste julefrokost.
5. Medlemsstatus:
  - a. Et nyt medlem
  - b. Der skal opkræves kontingent igen
    - i. Der skal sendes mail ud til alle medlemmerne samt nye medlemmer.
    - ii. Der skal sendes mails hurtigst muligt (i dag helst) samt laves en deadline for at Ottar mødes og udfylder informationer, hvilket skal være et par dage efter deadline for betaling.
6. Nyt fra udvalgene
  - Arken
    - Fredagsbar d. 8. september hvor der ønskes opbakning fra Ottar i forbindelse med afviklingen. Bestyrelsen snakker om at vi gerne vil bakke moralsk op, men ikke ønsker at bland os i, hvorvidt baren skal afholdes eller ej, vi vil ikke officielt promovere druk, men kan sagtens forstå deres bekymring.
  - Jobformidling

- Intet nyt. Kan opdateres af Iben
- Dalf
  - Emma tager kontakt til dem.
- FAU
  - Debatklubben skal op og køre igen.
  - Smedjen: Muligvis kommer der snart gang i smedjen, men det er først nu, at alt det praktiske er kommet på plads. Der skal undersøges hvorvidt der skal være forskning ind over for at det kan kaldes eksperimental arkæologi? Der skal muligvis tages fat i dem der benytter dem for at få afklaret hvad planen er. Der skal findes ud af hvorvidt de hører under Ottar, da det er i museet's lokaler (smedjen). Dermed skal det undersøges hvad de ansvarlige ønsker at der skal ske med projektet.
    - De styrer sig selv, indtil de tager kontakt.
- Fagrådet
  - Fagrådet har snakket om at lave flere arrangementer som f.eks. strikkeaften.
  - Arrangementer som primært bliver en form for mandagscafe for også at imødekomme SHM's skema.
  - Når det endelig kommer op og køre, vil fagrådet gerne have Ottar's hjælp til at dele og videreformidle begivenheder - dermed hjælper Ottar med at promovere arrangementerne for at få det ud til en bredere gruppe.
  - Ottar vil gerne hjælpe med at lette "arbejdsbyrden" i forbindelse med afvikling af arrangementer.
  - Vil gerne have mere fokus på Fagrådet så nye medlemmer kan komme til da der er brug for mere belysning af foreningen - samt ønsker flere til møderne da de gerne vil sørge for at alle føler sig hørt og kan have medindflydelse på studiet samt studielivet.
- SoMe
  - Bedre til at lave opslag i forbindelse med at få nye medlemmer.
  - Jakob og Emilie vil gerne hjælpe.

## 7. Arrangementer

### a. Søndagstur

- i. 1 søndagstur: Midtjyllands museum + Bølling sø + et enkelt stop mere
  1. Ansvarlige: Jakob,
  2. Dato: søndag d. 1. oktober
  3. Gellerup Kirke, Bølling sø, Midtjyllands Museum, Tekstilmuseet, Silkeborg museum,
- ii. 2 søndagstur (Daniel, Jakob):
  1. østjyllands museum, kalkklinerne (hjembæk strand), meilgård køkkenmødding, hammelev kirke, mange gravhøje og dysser, thorsø høje, Tustrup kulthus,
  2. Dato: 5. november
  3. Ansvarlig: Daniel, Jakob

### b. Filmaften

- i. Film ideer

1. Tomb Raider (1-3 + den nye), Vejen til El Dorado, Atlantis, Uncharted, Skatteplanetten.
    - ii. 1 Filmaften: Tirsdag d. 19. september fra 16.00-19.00.
      1. Ansvarlige: Frida og Emilie
      2. Atlantis.
    - iii. 2 Filmaften: Torsdag 23. november
      1. Ansvarlige: Malte og Daniel
      2. torsdag d. 23. november
  - c. Brætspilsaften:
    - i. Tirsdag d. 24. oktober
    - ii. Ansvarlig: Emma, Emilie, Malte
  - d. Juleklippeklister
    - i. Onsdag d. 29. november.
  - e. Den gamle by
    - i. Tirsdag d. 12. december
  - f. Julefrokost
    - i. Der skal evt. være et par der møder op til undervisning ved 1. semester, da de skal have af vide i god tid hvordan det skal planlægges.
    - ii. Der skal være nogle med fra Ottar samt nogle der var med til at afholde det forrige år.
    - iii. Der skal være mere fokus på at Ottar hjælper med at løfte opgaven. De er velkomne til at tage kontakt med bestyrelsen hvis der er brug for yderligere hjælp, da det ikke er meningen nogen skal stå alene med det.
    - iv. Evt. et lille møde her om et par uger til at få startet planlægningen og informere.
    - v. foreslå d. 8. eller 9. december
  - g. Arrangement med fagrådet (d. 4. oktober)
    - i. Mandag?
    - ii. Fagrådet laver **selv** arrangementet og vi hjælper med at promovere det.
  - h. Evt. påsketur
    - i. evt. til Gotland
  - i. Evt. arrangement hvor man kan komme som nyt medlem og høre mere om foreningen - evt. med mad.
  - j. Bestyrelsesmøder
    - i. Kunne for fremtiden være begivenheder på facebook så folk kan komme hvis de vil være med.
    - ii. evt. hænge en seddel med info op på tavlen.
8. Evt.
- a. Slush ice maskine
    - i. Ikke vores - Eriks
    - ii. Emma tager kontakt - Emilie hjælper
9. Hvem lægger referat op?
- a. Malte lægger mødet op.
10. Næste møde: Mandag d. 18. september klokken 12.15
11. Rengøring af foreningslokalet: Stadig under arbejde

Mødet sluttet: Klokken 11.50